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Prodekanen vil have at kranier og artikulatorer overgår til skolen. Vi var meget uenige i dette.

Der er nu aftalt at vi stadig selv står for det, men med skolen inde over

Skolen har problemer med lectures og andet reklame fx. Zendium t-shirts. Vi vil nu forsøge at overbevise skolen om hvor vigtige dette er for foreningen og foreningens
økonomi.

Til næste møde vil vi forsøge at præsentere udgifter og indtægter, således at skolen bliver bevidste omkring vigtigheden af lectures.

OF har fået et lokale længere oppe i uniparken, hvilket skal deles med SIFOS. Der er søgt om penge til indretning af lokalet. Der skal ikke betales leje af lokalerne.

Snak om bestyrelsesmedlemmerne var interesseret i anbefalinger i forhold til bestyrelsesarbejde. Folk var meget interesseret

Bacher Work Wear ønsker at vi laver en hjemmeside, hvorigennem vi kan sælge tøj, til en god pris.

29 sep.

torsdag

Frida Falkenberg, Cassandra, Rebecca, Stine, Emma Esther, Pernille, Ida, Amanda, Amalie, Nicoline, William, Anne Sofie, Sara, Anne Cathrine, Anna, Ane, Karina og
Anna deltog på mødet

Venus, Martha, Mia, Birgitta, Frederik, Andrea, Abdullah, Mohabatullah, Signe, Ellen Holck, Bo Lennart, Marie, Karoline, Amanda, Christian Aird Klitgaard , Cecilie,
Emma og Emma deltog IKKE på mødet
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Møde med
prodekanen
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Bacher work Wear ønsker
samarbejde
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Anna Strøm:

Mail henvendelse:

Jeg er sælger hos Bacher Work Wear, som leverer arbejdstøj til virksomheder i Danmark og Europa.

Isabelle har spurgt mig, om det kan lade sig gøre at lave en aftale til eleverne på Århus Tandlægeskole, så de kan købe deres klinik-tøj til en god pris.

Det vil vi selvfølgelig gerne hjælpe med, men det kræver dog, at en virksomhed eller organisation vil oprette en webshop, og stå for betalingen, da vi ikke sælger
til private over vores webshop.

Helt konkret er mit forslag, at vi opretter en webshop til eleverne i jeres navn med de ønskede produkter, hvor de herefter kan bestille til levering på skolen.

Hvordan vi kan gennemføre betalingerne nemmeste, kan vi tage en dialog om, men udgangspunktet er at eleverne betaler til jer.

Jeg håber, at der er mulighed for at vi kan få et samarbejde op og køre.

Jeg ser frem til at høre fra dig.

Beskrivelse



Der er ikke en stor opbakning til dette.

Forslag til om det var en mulighed at få rabatkoder, til deres hjemmesider.

Forslag til at OF stod for en samlet bestilling, hvor Bacher Work Wear kom en gang om året og man kunne prøve tøjet.

Muligvis problematisk i forhold til skolen og promovering.

Alternativer undersøges, men ellers takkes nej til tilbuddet

Ansøgningen godkendes med 2000 kr. + 100 for hvert OF medlem

APO, søger om penge til musikanlæg, og penge til moms.

Skolen er imod at der er penge de ikke ved hvad går til, og derfor kan der være problemer med at betale deres moms, da man ikke kan se hvad disse penge konkret går
til. For at undgå at der er for meget fokus på foreningens udgifter, vil det være bedre med et tilskud til APO til konkrete ting.

Ansøgningen om pengene til musikanlæg er godkendt

Ansøgningen om penge til moms er ikke godkendt.

Ansøgning godkendt

Ansøgning om penge til
midtvejstur
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APO søger om
penge
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Revy søger om
penge
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Beskrivelse

Ansøgning til09



Emmas ansøgning til udlandsophold godkendes

De 7 studerende der skal til Gambia ansøgning godkendes

udlandspraktik

Beskrivelse



Der er blevet sendt et brev til ledelsen omkring hvad der kunne gøres bedre.

Der er nu kommet flere lærer på klinik.

Hver semester skal have en semesterrepræsentant, således at det der kan gøres bedre kan formidles videre samlet. Bedre kommunikation mellem studerende og
ledelse.

Ledelsen har opfordret semesterrepræsentanterne til at formidle informationer fra ledelsen videre til de andre studerende og omvendt, således at kommunikationen
bliver bedre.

Derudover opfordrer ledelsen også OF til at formidle informationer efter møder omkring de studerende videre til de studerende. Fx opslag på Facebook og en sektion i
Odontolitten.

Mere brug af infoskærm til informationer fra OF. Den nye infoskærm skal fremover benyttes, så længe dette giver mening.

Mange tilmeldt til generalforsamlingen i næste uge. Pga. mange tilmeldte er en person til at bestille/hente sandwich og kage i
underkanten. Man hjælper hinanden, og de der har fri i god tid hjælper til.

Øl fra APO

Sodavand bliver købt og stilles i OF-kontoret

Vedtægterne siger allerede at alt under 500 kr. kun skal
forbi kasseren

Nyt fra udvalgene

Institutforum

Snakket med vicerektoren om 5 dages klinikuge. Nogle af de erfarne lærer er flyttet fra mandag-torsdag og til fredag. Samtidig er nogle af de mindre erfarne flytte til
ugens fire første dage. Man bør kunne forvente samme kvalitet uanset hvilken dag man er på klinik.

Opfølgning fra bekymringsbrevet og tandlægeforeningen
(Nicoline)
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Sandwich/kage til GF
(Ane)
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Stem: Alt under 300 kr fx skal der ikke stemmes om, hvis sekretæren mangler
noget.
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Evt.13
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